
Protokół nr 1/24 
z posiedzenia Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 
z dnia 23 maja 2024 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Danuta Zalewska - Przewodnicząca Komisji 

2. Andrzej Marach- członek Komisji 

3. Aleksander Atamański - członek Komisj i 

4. Paulina Wenda - członek Komisj i 

5. Krzysztof Wilgosiewicz - członek Komisji 

1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

2. Przyjęcie sprawozdań z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie, Domów Pomocy Społecznej, Centrum Administracyjne Domów 

Dla Dzieci w Więcborku oraz Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Sępoleńskiego. 

4. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

5. Zakończenie. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła obrady od godz. 09:05, następnie przedstawiła 

przesłany wcześniej porządek obrad. Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do 

przesłanego porządku obrad. 

Ad. 1. 

Radny M. Chart zgłosił na Wiceprzewodniczącą Komisji P. Wendę. 

Kandydatka wyraziła zgodę. 

Komisja jednogłośnie wyraziła aprobatę. 

Ad. 2. 



E. Maziarz-Rudnik Dyrektor PCPR przedstawiła sprawozdanie z działalności 

placówki którą kieruję. Przedstawiła zadania jednostki i szeroko je omówiła. 

Wspomniała, że ilość dzieci do pieczy zastępczej jest duża, nasz powiat na chwilę 

dzisiejszą nie ma problemu z ulokowaniem podopiecznych. 

Beata Lida Dyrektor CAPÓW w Więcborku poinformowała, że na terenie powiatu są 

4 placówki dla dzieci. Dodatkowo funkcjonuje jeszcze Centrum Administracyjne. 

Szczegółowo omówiła charakter świadczonych usług. Wspomniała o dużych kosztach 

związanych z diagnostyką podopiecznych. Poinformowała, że udało się pozyskać 

dodatkowe środki zewnętrzne na funkcjonowanie domu w kwocie 260 tys. zł. Środki z 

tytułu „800+" zdeponowane są na kontach depozytowych oraz wykorzystywane na 

podniesienie standardu życia dzieci. Często do jednostki kierowane są dzieci które 

powinny być kierowane do dps albo do młodzieżowego środka wychowawczego. 

S. K. Blok Dyrektor DPS dla dzieci poinformowała, że obecnie w domu przebywa 49 

mieszkańców. Często podopieczni dojeżdżają do szkoły specjalnej w Sępólnie Kraj. i do 

Warsztatów Terapii Zajęciowej. Mieszkańcy podlegający nauce szkolnej mają zajęcia 

indywidualne w domu. Prowadzone są terapie zajęciowe. Obecnie w placówce pracuje 34 

pracowników i dwóch rehabilitantów. 

Katarzyna Grochowska gł. Księgowa DPS w Suchorączku przedstawiła zebranym inf. 

dot. funkcjonowania placówki. Wspomniała o specyfice domu, zasadach przyjęć i 

odpłatności za pobyt. Dom przeznaczony jest dla 70 podopiecznych. 

Przemysław Dziubiński Dyrektor DPS w Kamieniu Kraj. poinformował, że dom 

skierowany jest da przewlekle i somatycznie chorych. Dom jest przeznaczony dla 70 

mieszkańców. Mieszkańcami są głowie mieszkańcy spoza powiatu. Wspomniał o 

problemach z kadrą medyczną - pielęgniarki. 

E. Świerczewska - Borowiak Kierownik PZds.ON poinformowała, że w ubiegłym roku 

wydano 1412 orzeczeń, 770 legitymacji i 675 kart parkingowych. 

Wspomniała o przedłużeniu ważności orzeczeń związanych z pandemia COVID 19. Duża 

część wydatków stanowiły wynagrodzenia - 279.444.66 zł. Czynsz w ubiegłym roku 

wyniósł 58 783,84 zł. Ogółem wydatki na funkcjonowanie jednostki wyniosły 481.711,36 



zł. Dotacja Wojewody była wyższa niż w roku ubiegłym i wyniosła 318.300,00 zł. Środki 

z budżetu powiatu przekazano wg algorytmu w kwocie 163.411,35 zł. 

D. Wargin Kierownik WTZ przy Stowarzyszeniu Dorośli Dzieciom przedłożył 

informację nt. działalności Warsztatów. Warsztaty skierowane są do 50 osób. 22 

podopiecznych pochodzi z gminy Sępólno Kraj., 15 z Kamienia Kraj., 12 z gminy Sośno i 

1 z Więcborka. Rehabilitacja odbywa się w 9 pracowniach. Jednostka organizowała 

praktyki zawodowe głównie prace porządkowe. Od kilku lat realizowane są zajęcia 

popołudniowe skierowane do osób które są na liście oczekujących bądź były kiedyś 

uczestnikami warsztatów. W warsztacie zatrudnionych jest 16 osób. 

M. Łątkowski mecenas DPS dla Dzieci odniósł się do sytuacji która miała miejsce w 

placówce. Jego zdaniem doszło do intencjonalnego zgłoszenia. Pojawił się zarzut 

przemocy psychicznej przez siostrę. Podkreślił, że prokurator w tej części umorzył 

postępowanie i skierował sprawę do sądu o warunkowe umorzenie sprawy. Pozostałe 

kwestie takie jak prace porządkowe w kościele w ocenie prokuratora nie miały miejsca. 

Wspomniał o adopcji podopiecznego który powrócił z adopcji i toczy się w tej chwili 

postępowanie w sprawie. Podkreślił, że działania przedstawiciela lokalnej telewizji były 

konsekwencją wcześniej rozwiązanej umowy świadczenie transmisji. 

Ad. 3. 

Radny M. Chart poinformował, że komisja nie opiniuje projektu uchwały w sprawie 

wynagrodzenia starosty tylko przyjmują ją do informacji. Zaproponował, aby 

wynagrodzenie Starosty zwiększyć do kwoty 95% maksymalnej możliwej kwoty. 

Motywował to wieloletnią pracą na rzecz powiatu przez Starostę. Uważa, że 

wynagrodzenie powinno być podniesione. Proponowane wynagrodzenie jest niższe o 

niecałe 1000 zł. 

Ad. 4. 

Radny M. Chart przedstawił dwa projekty uchwały w sprawie zmiany komisji skarg i 

wniosków oraz komisji bezpieczeństwa i porządku publicznego. 

Ad. 5. 



Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

zamknęła posiedzenie ogodz. 10.48. 

Protokołowała: 

Przewodnicząca Komisji 

y 
Danuta Zalewska męr 

Biu 


